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با حضور مدیرکل نوسازی مدارس استان صورت پذیرفت:

پیگیری مسائل اعتباری نوسازی مدارس آذربایجان شرقی در جلسه مجمع نمایندگان استان

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس آذربایجان شرقی با حضور در جلسه مجمع نمایندگان استان در محل مجلس

شورای اسلامی، به پیگیری مسائل اعتباری ملی و استانی پرداخت.

به گزارش روابط عمومی اداره کل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس آذربایجان شرقی، در جلسه اخیر مجمع نمایندگان تبریز در مجلس شورای اسلامی، مدیرکل نوسازی مدارس

استان ضمن دیدار با نمایندگان آذربایجان شرقی در مجلس به بررسی مسائل اعتباری ملی و استانی پرداخت.

در این نشست، فرهاد فرهودی، مدیرکل نوسازی مدارس استان از نمایندگان درخواست کرد تا در راستای پیگیری مطالبات اداره کل نوسازی مدارس از شرکت مس، همکاری و

اقدامات لازم را انجام دهند.

مدیرکل نوسازی مدارس تأکید کرد که تسریع در اجرای پروژه های نیمه تمام و تحقق نهضت توسعه عدالت آموزشی از اولویت های این اداره کل است و می توانیم با تخصیص

مطالبات از شرکت مس، در راستای تکمیل این پروژه ها گام های اساسی برداریم.

فرهودی همچنین در خصوص پروژه های توازن ۲ ملی نیز از نمایندگان درخواست نمود تا رایزنی های لازم را با ریاست سازمان برنامه و بودجه کشور در راستای تخصیص اعتبار

۲۲۰ میلیارد تومانی اداره کل نوسازی مدارس آذربایجان شرقی تا پایان سال را انجام دهند تا در این حوزه نیز گام های اساسی در تکمیل پروژه ها برداشته شود.

در پایان، مدیرکل نوسازی مدارس آذربایجان شرقی ضمن تقدیر و تشکر از نمایندگان مجلس، اقدامات این عزیزان را در بهبود فضاهای آموزشی و مدارس بسیار موثری قلمداد

نمود.

لازم به ذکر است که این دیدار نشان دهنده عزم و اراده وکلای ملت در مجلس شورای اسلامی و اداره کل نوسازی مدارس آذربایجان شرقی در راستای توسعه عدالت در فضاهای

آموزشی کشور است.
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